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PROTOKÓŁ Nr IX/2012 
z obrad Sesji Nadzwyczajnej Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój,  

która odbyła się w dniu 26 lipca 2012r. w godz. 15.00 – 15.40 
w sali Rady Miasta. 

 
Podjęto uchwały: 
 
IX. 125.2012 w sprawie zmiany Uchwały Nr XVIII.155.2011 Rady 

Miasta Jastrzębie-Zdrój z dnia 22 grudnia 2011 roku w 
sprawie budżetu Miasta Jastrzębie-Zdrój na 2012 rok,    

IX.126.2012  w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Jastrzębie-Zdrój na lata 2012 – 2040, 

IX.127.2012 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze 
bezprzetargowej nieruchomości gruntowej stanowiącej 
własność Miasta Jastrzębie-Zdrój położonej przy ul. 
Młyńskiej,  

IX.128.2012  w sprawie wyrażenia zgody na likwidację Spółki Obrotu 
Energią Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością., 

 
 
Ad. 1 
Otwarcie IX Sesji Nadzwyczajnej Rady Miasta, stwierdzenie 
prawomocności obrad. 
 

Otwarcia IX Sesji  dokonał przewodniczący Rady Miasta – Tadeusz Sławik.  
Powitał zebranych i stwierdził, na podstawie listy obecności, że obrady sesji są 
prawomocne, ponieważ udział w sesji bierze wymagana liczba radnych.  W sesji 
wzięło udział 17 radnych. Nieobecni na Sesji byli radni Alina Chojecka, Lucyna 
Maryniak, Andrzej Matusiak, Elżbieta Siwiec,  Paweł Jagodziński i Łukasz Kasza- 
usprawiedliwieni.  
 
Lista obecności stanowi załącznik   Nr 1  do niniejszego protokołu.   
 
 
Przewodniczący RM poinformował, że w  dniu 20 lipca 2012r. na jego ręce 
wpłynął wniosek Prezydenta Miasta w sprawie zwołania nadzwyczajnej sesji Rady 
Miasta. 

Wniosek wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik  Nr 2  do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że radni otrzymali porządek obrad. 
Porządek obrad  stanowi załącznik  Nr 3  do niniejszego protokołu.   

 

Ad. 2 
Wybór Komisji uchwał i wniosków 
 
Andrzej Kinasiewicz 
- W imieniu Klubu Radnych Wspólnota Samorządowa,  zgłaszam do pracy                 
w komisji radną Bernadetę Magiera  – wyraziła zgodę.  
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Norbert Małolepszy 
- W imieniu Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość, zgłaszam do pracy                 
w komisji radnego Mariana Króliczka – wyraził zgodę.    
 
Przewodniczący Rady Miasta  
– Kto jest za podanym składem Komisji uchwał i wniosków? 
 
za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0 
 
- Stwierdzam, że skład komisji uchwał i wniosków został przyjęty jednogłośnie 
 
Karta  z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik  Nr 4  do niniejszego 
protokołu.    
 

Przewodniczący Rady Miasta 
 - Ogłaszam przerwę, proszę o zebranie się Komisji Skarbu oraz Komisji 
Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej w celu zaopiniowania projektów uchwał.  
 
P R Z E R W A 
 
15.05-15.20 
 
 
Ad. 3 
 
Podjęcie uchwał w sprawach bieżących  
 
 
Przewodnicząca Komisji uchwał i wniosków – Bernadeta Magiera   przedstawiła 
projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XVIII.155.2011 Rady Miasta               
Jastrzębie-Zdrój z dnia 22 grudnia 2011 roku w sprawie budżetu Miasta 
Jastrzębie-Zdrój na 2012 rok,    
 
Opinia Komisji Skarbu oraz Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej  - pozytywna.  
 
Przewodniczący  Rady Miasta – Tadeusz Sławik  
 - Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem uchwały 
w proponowanym brzmieniu?  
 
Uchwała nr IX.125.2012 w sprawie zmiany Uchwały                                    
Nr XVIII.155.2011 Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój z dnia 22 grudnia 2011 
roku w sprawie budżetu Miasta Jastrzębie-Zdrój na 2012 rok,   została 
podjęta głosami: za – 13, przeciw – 0, wstrzymujących się – 2. 
 
Przewodniczący  Rady Miasta – Tadeusz Sławik  
- Stwierdzam, że Rada przyjęła uchwałę większością głosów.  
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 5 do niniejszego 
protokołu. 
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Przewodnicząca Komisji uchwał i wniosków – Bernadeta Magiera   przedstawiła 
projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój na lata 2012 – 2040, 
 
Opinia Komisji Skarbu oraz Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej  - pozytywna. 
 

Przewodniczący  Rady Miasta – Tadeusz Sławik  
 - Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem uchwały 
w proponowanym brzmieniu?  
 
Uchwała nr IX.126.2012  w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta Jastrzębie-Zdrój na lata 2012 – 2040, została podjęta 
głosami: za – 14, przeciw – 0, wstrzymujących się – 2. 
 
Przewodniczący  Rady Miasta – Tadeusz Sławik  
- Stwierdzam, że Rada przyjęła uchwałę większością głosów.  
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 6  do niniejszego 
protokołu. 
 
 
Przewodnicząca Komisji uchwał i wniosków – Bernadeta Magiera   przedstawiła 
projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze bezprzetargowej 
nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Miasta Jastrzębie-Zdrój położonej 
przy ul. Młyńskiej,  
 
Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej – pozytywna.  
 
Przewodniczący  Rady Miasta – Tadeusz Sławik  
 - Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem uchwały 
w proponowanym brzmieniu?  
 
Uchwała nr IX.127.2012  w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze 
bezprzetargowej nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Miasta 
Jastrzębie-Zdrój położonej przy ul. Młyńskiej, została podjęta głosami: 
za – 16, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 
Przewodniczący  Rady Miasta – Tadeusz Sławik  
- Stwierdzam, że Rada przyjęła uchwałę większością głosów.  
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 7  do niniejszego 
protokołu. 
 
Przewodnicząca Komisji uchwał i wniosków – Bernadeta Magiera   przedstawiła 
projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na likwidację Spółki Obrotu Energią 
Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością. 
 
Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej – pozytywna.  
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Przewodniczący  Rady Miasta – Tadeusz Sławik  
 - Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem uchwały 
w proponowanym brzmieniu?  
 
Uchwała nr IX.128.2012  w sprawie wyrażenia zgody na likwidację 
Spółki Obrotu Energią Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością została 
podjęta głosami: za – 10, przeciw – 0, wstrzymujących się – 4. 
 
Przewodniczący  Rady Miasta – Tadeusz Sławik  
- Stwierdzam, że Rada przyjęła uchwałę większością głosów.  
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 8  do niniejszego 
protokołu. 
 
Ad. 4 
 
Wolne głosy i wnioski. 
 
Przewodniczący Rady Miasta 
 - Szanowni Państwo na skrzynki e-mail została wysłana ankieta Akademii 
Techniczno – Humanistycznej w Bielsku Białej w sprawie „Zarządzania rozwojem 
regionów metropolitarnych. Między konkurencją a kooperacją. Studium 
przypadku – procesy metropolizacji Województwa Śląskiego”. Proszę Państwa 
Radnych o wypełnienie ankiety i przesłanie bądź złożenie w Biurze Rady Miasta.  
 
Marian Janecki 
 - Panie i Panowie Radni prawdopodobnie około 20 sierpnia będziemy musieli 
zwołać Sesję Nadzwyczajną związaną ze zmianami budżetowymi dotyczącymi 
Drogi Głównej Południowej. Firma wystąpiła o przesunięcie terminu zakończenia 
prac. Termin był wyznaczony na 31 sierpnia. Mamy wstępną zgodę Marszałka 
Województwa Śląskiego na termin do końca roku. Wysłaliśmy wniosek do Urzędu 
Marszałkowskiego o terminach płatności. Po otrzymaniu zgody w formie umowy 
pisemnej z Marszałkiem do końca sierpnia musimy podpisać umowę z 
wykonawcą Drogi Głównej Południowej. Główne problemy, które wykonawca 
przedstawia to są sprawy związane z wykonaniem obiektów drogowych i 
umocnienie skarp. Zmiany budżetowe pozwolą na podpisanie umowy na prace do 
końca roku. Jeżeli pojawią się uchwały, które pozwolą przyspieszyć jakieś 
czynności to dołączymy je do wniosku.  
 
Ad. 5 
 
Zakończenie posiedzenia 
 
Tadeusz Sławik 
- Dziękuję państwu za udział w obradach sesji. Zamykam obrady IX Sesji 
Nadzwyczajnej Rady Miasta.  
 

 

 
Protokołowała 
Monika Dulewicz  


